



<p>To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange Company's Name: AL- SHARQ INVESTMENTS PROJECTS(HOLDING) Date: 30-08-2021 09:31:43 AM Subject: Membership of the Aldaman for Investment Company i</p>	<p>السادة هيئة الأوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: الشرق للمشاريع الاستثمارية التاريخ: AM 09:31:43 2021-08-30 الموضوع: عضوية شركة الضمان للاستثمار في شركتنا</p>
<p>Number: 42/2021 Date: 25/8/2020 Subject: - Membership of the Aldaman for Investment Company in our company , Referring to the disclosure instructions and accounting standards we would like to inform you that we have received a letter from the member of the Board of Directors Aldaman for Investment Company ID NR. (1857913548) number 125/2021 dated 24 August 2021 and is guaranteed to name Mr. Khalid Ibrahim Alian Al- Daja national number (9721041634) as a member of the board of directors of our company (represented by the Aldaman Investment Company) instead of Miss Amani Musleh Ahmed Al-Kaed national number (9832037379) as of 1/9/2021. We will provide you with the rest of the necessary details and papers as soon as they are received. Regards Al Sharq Investment Projects Company (AIPC) Ayman Saleh Al-Hourani Attachments: - - Copy of the letter nr. (125/2021) Company Code:- AIPC</p>	<p>الرقم : 42 / 2021 التاريخ : 25 / 8 / 2020 <b>الموضوع :- عضوية شركة الضمان للاستثمار في شركتنا</b> السادة / هيئة الأوراق المالية المحترمين السادة بورصة عمان المحترمين السادة مركز إيداع الأوراق المالية المحترمين تحية طيبة وبعد ، بالإشارة إلى تعليمات الإفصاح والمعايير المحاسبية نود اعلامكم بأنه وردنا كتاب من عضو مجلس الادارة السادة شركة الضمان للاستثمار رقم المركز ( 1857913548 ) ورقمه 125 / 2021 تاريخ 24 / 8 / 2021 ومضمونه تسمية السيد خالد إبراهيم عليان الدعجة رقم وطني ( 9721041634 ) عضوا في مجلس ادارة شركتنا (ممثلا عن شركة الضمان للاستثمار ) بدلا الانسة امانى مصلح احمد الكايد رقم وطني ( 9832037379 ) من اعتبارا من تاريخ 1 / 9 / 2021 . سنقوم بتزويدكم بباقي التفاصيل والاوراق اللازمة حال ورودها لنا. وتفضلوا بقبول فائق الاحترام ،،، شركة الشرق للمشاريع الاستثمارية ( AIPC ) المدير المالى والإدارى صالح الحوراني مرفقات:- -نسخه من كتاب الضمان للاستثمار. رمز الشركة :- AIPC</p>
24-08-2021	24-08-2021



Please accept our sincere thanks and appreciation.

Chairman of Board of Directors

User Name: Ayman saleh Mousa Horani

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام.

رئيس مجلس الإدارة

اسم المستخدم: Ayman saleh Mousa Horani